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Course Title: Some Secrets of Genesis, Part 2.
Course Content: This course will examine many relevant questions that Christians face using the lens of Genesis.
Course Objectives: At the end of the course, students will have a greater understanding of many vital questions related to Genesis, and will not compromise with any ideas of evolution. They will be effective witnesses for the truth of the Bible.
Criteria to Pass: The student must turn in all assignments and must turn in one research paper in lieu of final exam.

Pre-Requisite: The student must have access to the Internet, because all course notes and assignments will be posted in the http://ChristCenterGospel.org on the Internet. I have complete control of contents in this website. The course will be conducted in Mandarin. Lecture notes will be in both English and Chinese.
Week 1: Gospels of Matthew and John. Scorpion venom and the Mouse. Camping After Babel. Stepping Out in Faith. Why Jesus Wept?  Assignment 1: Write one paragraph summary for each article.

Week 2: Dmanisi Discovery. Chimps Alarm Calls. Atheist Billboards. Art and the Bible. New Tyrannosaur. Assignment 2: Write one paragraph summary for each article.
Week 3: Gospel and the Young Earth. Baby Parasaurolophus. Noah's Flood Global or Local? Goodness of Creation. Second Law of Thermodynamics and the Curse. Assignment 3: Write one paragraph summary for each article.

Week 4: Burgess Shale Cambrian Fossils. Origin of Comets. Snakes and Our Brains. Tell Time by Stars. History Channel and Bible Secrets.  Assignment 4: Write one paragraph summary for each article.

Week 5:  Evolutionism. Reaching Latin America with Creation Apologetics. A History of Killing Jesus. Moonpool. Archaeopteryx. Assignment 5: Write one paragraph summary for each article. 

Week 6:  Dating Rocks Help Creation Scientists. What Makes Us Human? Blue Stars' Brilliance. First Life on Earth.  Is Man the Cause of Global Warming? Assignment 6: Write one paragraph summary for each article. 
Week 7:  AiG Billboard in Time Square. Avian Ark Kinds. Thanksgiving. Santa Claus. Comet ISON's Fiery Fate but Not Oort Origin. Assignment 7: Write one paragraph summary for each article. 
Week 8: Galaxy Spirals. Fruit-Eating Crocodiles. Declines in the Church. Preserving Soft Tissue in Dinosaur Bones. Salty Water Beneath Impact Crater. Assignment 8: Write one paragraph summary for each article.
Week 9: Christmas Sermons Irrelevant? Ancient Meteorite Has Secrets of Mars? Livings Fossils. Crow Intelligence. Kids Are Free to the Creation Museum. Assignment 9: Write one paragraph summary for each article.
Week 10: Bible Authors Believed in a Literal Genesis? Recent Origin of Mitochondrial Genes. Flower's Missing Pollen. The Battle to Keep Christ in Christmas. Can Lake on Mars Support Life? Assignment 10: Write one paragraph summary for each article.

No final examination will be required. Turn in all assignments and one term paper will constitute the grade of this course. Each assignment will worth 10 points. All assignment reports must be typed either using either English or Chinese. You are required to provide all details in your assignment. Assignments are due in the following week. The term paper will be at least 5 pages in length. It is worth 50 points. The complete score will be 150 points. Please provide the topic of term paper for approval before writing. The outline of the term paper is due in Week 6.
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课程名称：创世纪的一些奧密:  第2部分。

课程内容：本课程将探讨许多基督徒面对相关的问题，如何使用圣经创世纪的镜头看到许多重大问题。 


课程目标：在课程结束后，学生将有更深入的了解了有关创世纪的许多重大问题，并不会妥协进化论的任何想法。他们将圣经的真理让成更有效的见证人。并能启发我们的家庭，我们的朋友，及我们的教会对创世纪的许多重大问题理解。 

得分标准：学生必须把所有的作业功课，及交一个研究论文代替考试。 
先决条件：学生必须能够访问互联网，因为所有的课程笔记和作业将在互联网上
http://ChristCenterGospel.org公布。我在这个网站的内容有完全控制。课程将使用普通话。讲义会以英文和中文发布。 

第一周：马太福音和约翰福音的异同。蝎毒和老鼠。巴别塔之后的野营。信心的路。为什么耶稣哭了？作业1：每篇文章写一段总结。 
第二周：Dmanisi人的发现。黑猩猩焦急的叫。无神论广告牌。艺术和圣经。新的霸王龙。作业2：每篇文章写一段摘要。
第三周：福音和年轻地球关系。栉龙宝宝。诺亚的洪水是世界性或本地性？创造的美好。热力学第二定律和诅咒。作业3：每篇文章写一段摘要。
第四周：伯吉斯页岩化石的寒武系。彗星的产地。蛇和我们的大脑。告诉时间的星。历史频道和圣经的秘密。作业4：每篇文章写一段摘要。
第五周：进化论。向拉丁美洲传播创造的福音。杀害耶稣的历史。月池。始祖鸟。作业5：每篇文章写一段摘要。
第六周：岩石年龄帮助创造论科学家。什么让我们是人？蓝星星的光辉。地球上的第一个生命。人是全球变暖的原因？作业6：每篇文章写一段摘要。 
第七周：创世记答案的广告牌在纽约时代广场。禽流方舟的种类。感恩节。圣诞老人。彗星ISON的火热命运，但不是奥尔特地云的起源。作业7：每篇文章写一段摘要。 

第八周：螺旋星系的神秘。吃水果的鳄鱼。教会在衰退。保存恐龙骨头的软组织。咸水在陨石坑下。作业8：每篇文章写一段摘要。
第九周：圣诞节布道无关？古陨石有火星的秘密？活化石。乌鸦智力。孩子们可以免费访问创造博物馆。作业9：每篇文章写一段摘要。 
第10周：圣经作者们相信创世记？线粒体基因是年轻的。失丢花粉的花。保持基督在圣诞的战斗。湖可以在火星上支持生命？作业10：每篇文章写一段摘要。
没有期末考试。交所有的作业功课，及交一个学期论文将构成本课程的成绩。每次作业得10分。所有的审查报告必须使用中文或英文输入。您需要提供你的作业功课的所有细节。作业是在下周到期。末期报告至少有5页的篇幅。值得50分。所有完整的得分是150分。书面提供论文的题目批准。本学期论文大纲是在第六周到期。 
